

CNAGV2-200125 **only 2020 JAN 25 Saturday**

6 Days TAIWAN Happy Chinese New Year **NO.A3**
(Taipei-Taichung - Nantou- Taoyuan)

Day1 SAT Departure✈️Taipei 2020/1/25

* Onetel or similar 3★

Upon arrival, transfer to Taoyuan County- After check in, free at own leisure.

Day2 SUN Taipei-Taichung 2020/1/26

*B/--/D

* The galerie or similar 4★

Sun&Green ~ 3D Painted Ladder ~ Gaomei Wetlands ~ Lugang Old Street ~ Taiwan Glass Museum ~ GlassTemple ~ Fengjia Night Market

Sun&Green: It is the largest sunflower-themed farm in North Taiwan. The farm was founded by a young man. Because of its love for gardening and land, it has planted a large area of flowers, mainly sunflowers. It is a good place for parents to play. .

3D Painted Ladder: The Sanyi Township Office invites the artist to draw a 3D three-dimensional painting of the 99-step long ladder located under the Chinese small school in the century-old school. The ladder can be seen from the bottom up to see the tung tree flower, stone tiger, and win. Xing station and steam train represent various elements of Sanyi, and the 3D painting effect drawn by the vertical angle of the ladder itself is more vivid and stereoscopic than the general plane drawing.

Gaomei Wetlands:Taichung most beautiful coastal scenic area, in addition to wetland rich ecological, and can enjoy the whole row of wind power wind turbines, spectacular.

Taiwan Glass Museum: With the motto "Bright and Bright," is a motto that combines the characteristics of Taiwan's ecology, culture and art. People come here to have a refreshing feeling and break the impression of the people's cold glass.

GlassTemple: Glass Matsu"Shing Temple guard" glass combined 132team to build the world a unique glass temple, with at least70,000glass, spent \$ 70 million, four-meter high ceiling temple, one of the most special,1400 with a glass cutter has Yushan mountain shape consisting of a shrine, piled out of the main peak of Yushan mountain, in order to render three-dimensional mountains

Fengjia Night Market : It is one of Taichung's famous commercial business districts, covering approximately one kilometer in diameter around Feng Chia University and includes the Fengjia-Wenhua Night Market, Fengjia Rd., and Fuxing Rd. In this CBD, you can find delicious snack foods and quality clothes at reasonable prices to express your unique personality.

Day3 MON Taichung 2020/1/27

*B/L(Coupon NT\$150)/--

* The galerie hotel or similar 4★

Picking fruit ~ Lihpao Theme Park ~ Lihpao outlet ~ Shen Ji New Village ~ Yizhong Night market

Fruiting: Yunxian Valley Orchard is one of the large farms in the middle. The bosses plant different kinds of fruits in the four seasons, so that all the distinguished guests can pick and taste the fruits.

Lihpao Theme Park: LihpaoTheme park is the largest theme park in Central , is divided into five themed zones --- D-Sweet, Into the Woods , MiuMiu valley , moon bay , the dream castle , is a very suitable for

adults and children play together in the park , the park 's most stimulating challenge for the country's first facility off -track roller coaster --- " rescue geocentric " , waiting for you to challenge.

Shen Ji New Village: It is an emerging cultural and creative settlement. Remodeled from the old dormitory, there are many shops in the station, and every time the holiday always attracts many friends, it has become a popular tourist punching spot in Taichung. .

Yizhong Night market: Yizhong night market is a well-known night market in Taichung , with gourmet snacks and cheap clothes and shoes famous . Located in the student district , so inexpensive, there are quite a few dishes like a chicken Zhonghao , eighty-two grilled chicken, ice tea A month , jiguang savory chicken , A SIR tea waiting for you

Day4 TUE Taichung- Nantou-Taipei 2020/1/28

*B/L/--

* Onetel or similar 3★

National Opera ~ Molecular Pharmacy ~ SUN moon Lake ~ Wen-Wu Temple ~ To the mountain trail ~ Taoyuan Night Market

National Opera: Designed with the concept of humanity's most primitive "tree house" and "cave", the design uses a unique design such as curved walls, holes and tubes. The entire building has no beam-column support, and no one has a 90-degree wall. The concept of a general building. There are a total of 58 curved walls, each with a small coefficient of 1372 pieces. Each piece must be tailor-made and cannot be mass-produced. It is a huge project that requires precise calculation. Due to the extremely difficult construction of the Taichung State Opera House, it is called "the most difficult house in the world" by the construction industry, and the "curved wall" construction method has obtained the world patent certification of the construction law, which is known as the ninth new landmark in the world.

Molecular Pharmacy: A health concept pharmacy that combines organic, health, and artistic aesthetics, and promotes the transformation of Taiwan's medical industry with a fashionable new trend.

SUN moon Lake : The SUN Moon Lake, located in the middle of Taiwan, with an elevation of 748 meters above sea level, is the only natural big lake in Taiwan. The southern part of Lalu Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence the name SUN Moon Lake.

Wen-Wu Temple : Located in the northern waist, dedicated to Confucius (Wen-sheng), Yue Fei and Guan Yu (Wu Sheng), named after temples built along the mountain. The temple consisted of three sections, colored golden-yellow, is a typical northern China styled momentum.

To the mountain trail: the starting point of the trail is next to the Xiangshan Visitor Center, from the original bicycle lane, and then to the lake, the floor is hollowed out, and it is a little rocking and exciting.

Taoyuan Night Market: Taoyuan Sightseeing Night Market is located in a night market in Beipu Road, Taoyuan City, Taoyuan City. It is located between Sanmin Road and Beipu Road, Zhengkang Second Street and Zhongzheng First Street. The most famous traditional snacks, such as pearl milk tea, salt crisp chicken, squid, simmered, large intestine noodles and so on.

Day5 WED Taipei 2020/1/29

*B/L/--

* Onetel or similar 3★

Cherry blossom viewing ~ The 44th south Village ~ Wu Baochun Bakery ~ Taipei 101(Observatory fee own expenses) ~ Wufenpu ~ Raohe Street Tourist Night Market

Cherry blossom viewing: Arrange the most beautiful spot for cherry blossoms in the season.

The 44th south Village : In the past, it was one of the villages. Because it was the factory of the 44th arsenal of the company, and it was located in the south of the factory, it was named the 4th South Village. Although the place is not big, it retains many different tastes from the bustling city. A lively 101

department store near the formation of a strong contrast.

Wu Baochun Bakery: A shop opened by Taiwanese bread masters who have won the world's number one. You can taste different breads and feel the ultimate and perfection of bread masters!

101 Taipei: Taiwan's tallest building, with a total height of 508 meters, the integration of modern art and architectural features Chinese fengshui, there are around the world brand-name merchandise.

Wufenpu : There are nearly one thousand of the garment shops in this gathering, which sourced from across the province and other places such as Hong Kong, Thailand and South Korea. The clothes with high quality sold in wholesale price here so attracted many young people come to shopping.

Raohe Street Tourist Night Market : It is 600 meters in length, near Shongshan Railway Station. There is a decorated-archway in front of the entrance. There are various shops and stands in the night market. It presents Taiwanese characteristic and is definitely a place worth visiting.

Day6 THU Taipei - Taoyuan ✈️ Sweet Home 2020/1/30

*B

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home!

*The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

SHOPPING STOP : Traditional Aboriginal Product, Tianlu Art Center, Pearl, Tea

CNAGV2-200125 2020年1月25日 星期六出發

*安排 IG 熱點：分子藥局·向陽花田·彩繪天梯

*安排親子同樂：賞櫻之旅·麗寶樂園·果園採果任吃

6天 寶島賀歲新春團：六合春風

Feet 1.遊樂園、2.櫻花、3.老街、4.夜市、5.採果任吃、6.賞花

Day1 SAT 出發地✈️台北 1月25日 初一

*一樂園或同級 3★

接機~酒店

抵達機場後由優秀導遊迎接，出機場後前往指定下榻酒店，台北是台灣最大的都市，體驗台北整體發展活潑的多樣性。

Day2 SUN 台北-台中 1月26日 初二

*早餐/老街自理/千葉 BUFFET 火鍋

*拓程商旅或同級 4★

向陽花田~3D 彩繪天梯~高美溼地~鹿港老街~台灣玻璃博物館~玻璃廟~逢甲夜市

向陽花田：為北台灣最大的向日葵主題農場，農場是由一位年輕人所成立，由於對園藝及土地的熱愛，所以栽種了大面積的花，以向日葵為主，是個親子去玩的好地方。

3D 彩繪天梯：三義鄉公所請來藝術家將位於百年老校建中國小下方的 99 階長階梯繪製充滿當地特色的 3D 立體彩

繪，階梯由下往上看可看到油桐花、石虎、勝興車站及蒸汽火車等代表三義的各種元素，利用階梯本身具有垂直角度繪製出來的 3D 彩繪效果與一般的平面繪製更顯得生動立體。

高美溼地：台中最美海岸風景區，除了溼地生態豐富外，並可欣賞整排風力發電風車，為之壯觀。

台灣玻璃館：以『四面亮麗、八方驚奇』為座右銘，結合了台灣生態、文化藝術之特色，讓人來到這裡能有一種耳目一新的感覺，打破民眾對於玻璃冰冷的印象。

玻璃廟：玻璃媽祖廟『護聖宮』結合 132 家玻璃團隊共同打造世界獨一無二的玻璃廟，至少用 7 萬片玻璃，斥資 7 千萬元，廟內挑高 4 公尺，其中最特殊的，是用了 1400 片玻璃切割組成一座有玉山造型的神龕，堆砌出玉山主峰，為了呈現山巒的立體感。

逢甲夜市：是全台灣最大且著名的觀光夜市，逢甲夜市的消費以『便宜又大碗』為最吸引各路愛好夜市的民眾；逢甲夜市以新奇又有趣的小吃聞名，成為創新小吃的原始地，大腸包小腸、碳烤雞排、懶人蝦、紅茶冰...等都是不可錯過的美食。

Day3 MON 台中 1月27日初三

*早餐/園區餐卷 150/自理

*拓程商旅或同級 4★

採果趣~麗寶樂園~麗寶 OUTLET~審計新村~一中商圈

採果趣：雲仙谷果園為中部大型農場之一，裡面老闆種植四季不同水果，使得各位貴賓來到此地都能採摘及品嚐水果哦。

麗寶樂園：麗寶樂園為中部最大主題樂園，共分為五大主題區---D-Sweet、魔法黑森林、妙妙山谷、月亮海灣、夢想城堡，是一處相當適合大人小孩一同遊玩的樂園，園區最刺激的挑戰設施為全國首創斷軌式雲霄飛車---"搶救地心"，等您來挑戰。

審計新村：是個新興的文創聚落。由老宿舍改建，有不少店家進駐，每到假日總是吸引許多朋友前來，已經成為台中的熱門旅遊打卡景點。

一中商圈：一中商圈為台中知名夜市，以美食小吃及廉價衣服鞋子著名。地處學生商圈，因此物美價廉，有相當多美食如一中豪大雞排、八兩碳烤雞排、阿月紅茶冰、繼光香香雞、阿 SIR 茶飲...等您來親自品嚐

Day4 TUE 台中-南投-台北 1月28日初四

*早餐/山地風味/自理

*一樂園或同級 3★

台中歌劇院~分子藥局~日月潭~文武廟~向山步道~桃園夜市

國家歌劇院：國家歌劇院造型前衛，以人類最原始的「樹屋」、「洞窟」的概念設計，採用曲牆、孔洞與管狀等別具一格的設計，整棟建築完全沒有樑柱支撐，也無一處為 90 度牆面，顛覆了一般建築物的概念。共有 58 面曲牆，每面曲牆有 1372 片小係數，每一塊都要量身訂作，無法大規模量產，是一項必需精密計算的浩大工程。由於臺中國家歌劇院興建難度極高，因此被建築業界稱為「全球最難蓋的房子」，而「曲牆」建築工法更獲得建築工法的世界專利認證，號稱為世界第九大新地標。

分子藥局：以有機、健康、藝術美學結合的健康概念藥局，以時尚新潮的呈現帶動台灣的醫療產業轉型。

日月潭：全台最大淡水湖泊，四周群巒疊翠，山水相映的景致相當美麗，南形如月弧，北形如日輪，所以名為『日月潭』，是古今中外遊客來台必訪景點。

文武廟：位於潭北山腰上，因供奉孔子(文聖)、岳飛及關羽(武聖)而得名，殿宇沿山勢而建，分前、中、後三殿，佔地廣闊，色彩以金黃色為主，為中國北宮殿式廟宇，氣勢十分雄偉。

向山步道：步道起點就在向山遊客中心旁，從原有的自行車道，再向前延伸到湖面上，地板採鏤空設計，走起來有點搖晃很刺激

桃園夜市：桃園觀光夜市位於桃園市。以傳統小吃最具知名度，如珍珠奶茶、鹽酥雞、花枝羹、蚵仔煎、大腸麵線等等。

Day5 WED 台北 1月29日初五

*早餐/午餐/自理

*一樂園或同級 3★

賞櫻之旅~四四南村~吳寶春麵包坊~台北 101(觀景台自費)~五分埔~饒河夜市

賞櫻之旅：安排當季櫻花花況最美的地點賞花。

四四南村：過去為眷村之一，因當時住的是聯勤第 44 兵工廠的廠工，又位於工廠之南，故名四四南村，雖然地方不大，但卻保留很多跟繁華都市不同的味道，與附近熱鬧的 101 百貨商圈形成一個強烈的對比。

吳寶春麵包坊：由曾獲得世界第一的台灣麵包達人所開的店鋪，各位到此可自自行品嚐不同的麵包，感受一下麵包達人的極致與完美吧！

台北 101：台灣第一高樓，總高度達 508 公尺，融合現代藝術及中國風水的特色建築，內有世界各地名牌商品。

五分埔：近一千家的成衣業者在此匯集，以貨源來自全省及港、泰、韓、新各地，流行且物美價廉的服飾批發、零售，吸引不少愛美一族來此採購。

饒河觀光夜市：台北知名觀光夜市，兩側商店及騎樓下的攤販不計其數，因此來到此地的人，無論採買服飾、生活用品或吃喝玩樂，絕對能盡其所欲。

Day6 THU 台北→甜蜜的家 1月30日初六

*早餐

早餐後，自由活動至時間到送往機場，搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

*上述行程僅供參考，正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主

台灣特產：山地特產中心、天祿藝術中心、珍珠、茶葉

Chinese New Year 2020 Special Tour 寶島假期 2020 春節 GV2 價格表

Tour Code 行程編號	Tour Name 行程名稱	Departure Date 出發日	Tour Fare 團費	Tipping 小費	Single Room Surcharge 單房差	Upgrade to 4* Hotel 升等全 4 星
CNAGV2-200125_6D	六合春風-A3	1月25日初一	SG495	SG27	SG320	+SG50

◎行程名稱為春節祝福語~可自行更改行程配套名稱

- 1 adult & 1 child share room, child is the same price with adult
- 2 adults & 1 child share room, child extra bed 100%, child no bed 75%
3. More than 110 centimeters (or 6 years old to 11 years old) Child extra bed, below 110 cm child no bed fare

[Click here to Submit Enquiry](#)

(BDL-25/10/2019)